
P r o t o k ó ł   Nr XV/2008
z Sesji Rady Gminy Czyżew – Osada

z dnia 24 kwietnia 2008 r.

Sesja odbyła się w lokalu Gminnego Ośrodka Kultury w Czyżewie - Osadzie przy ul. Mazowieckiej 
34. Początek obrad godz.1200, zakończenie 1500.

W sesji udział wzięło 14 radnych na stan 15.

Radni obecni na Sesji:

1. Dąbrowska Bożena
2. Dmochowski Sławomir Wojciech
3. Grądzki Zdzisław Franciszek
4. Kamianowski Stanisław
5. Kiełek Jarosław
6. Saniewski Jan
7. Sienicki Jerzy
8. Sienicki Witold
9. Skowroński Stanisław 
10. Tomczuk Barbara Jolanta
11. Walczuk Stanisław
12. Włostowski Mirosław
13. Wojtczuk Irena
14. Wojtkowski Zygmunt

Radni nieobecni na Sesji:
1. Leśniewski Jerzy

Porządek Sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z  XIV sesji rady gminy.
4. Informacja o działalności wójta gminy w okresie międzysesyjnym.
5. Wysłuchanie sprawozdań:   

1. dyrektora gminnego ośrodka kultury z działalności podległej jednostki w 2007r.,
2. kierownika biblioteki publicznej z działalności podległej jednostki w 2007r.,
3.  z wykonania gminnego programu rozwiązywania problemów alkoholowych w 2007r.   

6. Rozpatrzenie wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla wójta , w tym:
1. wysłuchanie sprawozdania wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2007,
2. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu gminy za rok 2007,
3. przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium dla wójta,
4. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku dotyczącej 

wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium,
5. podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla wójta. 

7. Podjęcie uchwał: 
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1. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wysokomazowieckiemu na 
realizację zadania przebudowa drogi powiatowej,

2. w sprawie ustalenia opłat za niektóre świadczenia w przedszkolu prowadzonym przez 
Gminę Czyżew – Osada,

3. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Czyżew - Osada do przedsięwzięcia 
dotyczącego projektu szkoleniowego dla kadr urzędów administracji samorządowej, 

4. zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy,

5. w sprawie zmiany Planu rozwoju lokalnego gminy,
6. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2008,
7. w sprawie zmiany wieloletniego programu inwestycyjnego oraz limitu wydatków na 

jego realizację.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Wolne wnioski.
10. Zamknięcie sesji.

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Sienicki, protokołowała 
Wioletta Kapelewska.

Ad.1. Przewodniczący Rady Jerzy Sienicki otworzył obrady XV Sesji Rady Gminy. Powitał radne-
go powiatowego Jerzego Pakiełę, Wójta Annę Bogucką, radnych, sołtysów, kierowników gminnych 
jednostek organizacyjnych, zaproszonych gości oraz obecnych mieszkańców. Stwierdził, iż w dzi-
siejszych obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi niezbędne quorum do podejmowania pra-
womocnych uchwał. 

Ad. 2. Przewodniczący Rady zaproponował wykreślenie z porządku obrad punktu 7.7 z uwagi na 
fakt, iż postanowienia tej uchwały zostały zawarte w uchwale w sprawie zmian w budżecie.
Porządek obrad wraz ze zmianą został jednogłośnie przyjęty.

Ad. 3. Radna Wojtczuk zwróciła uwagę, iż w protokole brakuje zapisu, kto z radnych nie był obec-
ny podczas XIV obrad Sesji Rady Gminy. 
Po uwzględnieniu poprawki przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu z poprzedniej 
sesji – za przyjęciem głosowało 13 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu.

Ad. 4.  Pani Wójt przedstawiła informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym, tj. od 
5 marca 2008 do 23 kwietnia 2008. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protoko-
łu. W trakcie wystąpienia Pani Wójt na obrady przybył Pan Marek Komorowski Radny Sejmiku 
Województwa Podlaskiego. 

Głos zabrał radny Skowroński. Powiedział, iż znów w planie zagospodarowania nie został ujęty re-
mont ulicy Ogrodowej. Ulice takie jak Akacjowa czy Klonowa „robione są ekspresowo” natomiast 
mieszkańcy ul. Ogrodowej już 60 lat czekają na asfalt. 
Radny zwrócił się z prośbą by wziąć tę ulicę pod uwagę podczas tworzenia planów modernizacji 
ulic. Powiedział, iż jest to krótka ulica i na jej modernizację została już wykonana dokumentacja.  
Pani Wójt powiedziała, iż sprawa ulic nie jest w tym momencie przedmiotem dyskusji. Program o 
którym wspomniała Pani Wójt w sprawozdaniu ze swojej działalności, na który gmina będzie stara-
ła się pozyskać środki z Unii Europejskiej, umożliwia staranie się o środki jedynie na drogi wiej-
skie. Nie ma możliwości starania się w ramach tego programu o finanse na ulice osiedlowe. Pani 
Wójt podkreśliła, że ulica ogrodowa jest brana pod uwagę w planach gminy, właśnie dlatego zostały 
już na nią wykonane plany i w najbliższym czasie, gdy tylko będzie to możliwe, uwzględni się ją do 
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realizacji.

Radny Skowroński powiedział, iż jeśli chodzi o finansowanie prac remontowych gmina mogła by 
wziąć pożyczkę. Ogrodowa jest krótką ulicą – 200 metrów. Radny zwrócił się do pozostałych 
członków rady o wzięcie jego argumentów przy rozpatrywaniu planów modernizacji dróg oraz przy 
dyskusji podczas komisji.

Ad. 5.

1. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za 2007 rok przedstawiła jego dyrek-
tor Pani Katarzyna Kostro. Sprawozdanie to stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

2. Pani Katarzyna Kazimierczuk przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Pu-
blicznej w Czyżewie. Sprawozdanie to stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

3. Radny Stanisław Skowroński przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań wynikający z Gmin-
nego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w 
2007 roku. Sprawozdanie to stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Pan Pakieła zapytał, czy w sprawozdaniu była mowa o Klubie „Orlęta”.  Radny Skowroński od-
powiedział, iż mówił w sprawozdaniu o Uczniowskim Klubie Sportowym „ORLĘTA” miesz-
czącym się przy Szkole Podstawowej w Czyżewie.

Ad. 6.   
1. Pani Wójt Anna Bogucka przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu za 2007 rok.

Sprawozdanie to stanowi załącznik do Zarządzenia Wójta Gminy Nr 142/08 z dnia 11 marca 
2008 roku. 
Na dzień 31 grudnia 2007 roku budżet stanowił:
- po stronie dochodów 14.691.237,00 zł, wykonanie 13.862.973,82 zł co stanowi 94,36%,
- po stronie wydatków 14.385.237,00 zł, wykonanie 13.495.775,14 zł co stanowi 93,82%,
- stan zadłużenia na koniec 2007 roku wynosi 2.314.000,00 zł.
Nadwyżkę budżetu w wysokości 306.000,00 zł przeznaczono na spłatę zaciągniętych 
pożyczek.
Z zakresu inwestycji wykonano: 
— przebudowę drogi we wsi Zaręby Góry Leśne o długości 630 m. Łączny koszt inwesty-

cji (w tym poniesiony w 2006 r. koszt opracowania dokumentacji) wyniósł 
194.090,93 zł,

— modernizację 1034 m drogi łączącej wsie Zaręby Krztęki – Zaręby Herbasy. Wydatki 
poniesione na inwestycję wyniosły 254.711,18 zł  (łącznie z poniesionym w 2006 r. 
kosztem opracowania dokumentacji),

— przebudowę drogi we wsi Ołdaki Magna Brok o długości 980 m. Wydatki poniesione na 
realizację tej inwestycji wyniosły 178.879,88 zł (łącznie z poniesionym w 2006 r. kosz-
tem opracowania dokumentacji). Kwota w wysokości 133.792,00 zł pozostała do opła-
cenia w 2008 roku,

— dokumentację geodezyjną i rozpoczęto opracowanie dokumentacji projektowo – koszto-
rysowej przebudowy dróg gminnych oraz ulic; m.in. droga we wsi Godlewo Kolonia, 
Dąbrowa Michałki – Dąbrowa Szatanki, Stkowo Szerszenie – Stokowo Bućki, Krzecz-
kow Bieńki Nowe – Dąbrowa Cherubiny, Dmochy Glinki, Dąbrowa Michałki, Czyzew 
Ruś Kolonia, ul. Akacjowa, Klonowa, Cmentarna.. Koszt powyższych opracowań wy-
niósł 96.948,46 zł,
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— zakupiono i zamontowano 19 wiat przystankowych, których koszt wyniósł 78.110,55 zł. 
Prace wykonano przy udziale pracowników gospodarki komunalnej.

Z zakresu wykonanych remontów wykonano:
— remont mostu we wsi Krzeczkowo Mianowskie. Wartość zużytych materiałów do re-

montu wynosi 28.712,47 zł. Prace wykonano we własnym zakresie,
— modernizację drogi dojazdowej do pól we wsi Michałowo Wielkie na ogólną kwotę 

63.786,55 zł,
— remont ul. Niepodległości na kwotę 29.033,26 zł.

Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionego sprawozdania. 
2. Przewodniczący Rady Pan Jerzy Sienicki przedstawił opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2007.

3. Pani Irena Wojtczuk w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła wniosek w sprawie absolu-
torium dla wójta. 
W ocenie Komisji budżet gmina za 2007 rok został zrealizowany w sposób optymalny do 
istniejących możliwości. W realizowanych działaniach gospodarczych starano się w sposób 
możliwy do istniejących funduszy realizować potrzeby społeczności gminy. Udało się zre-
alizować szereg inwestycji i remontów bez zaciągania dodatkowych pożyczek i kredytów. 

W 2007 r. przeznaczono kwotę 937.462,27 zł na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów, 
pożyczek i odsetek. Na dzień 31.12.2007r. Istnieje zadłużenie w wysokości 2.314.000,00 zł.

Przy realizacji budżetu dołożono wszelkich starań celem uzyskania jak największych docho-
dów, natomiast wydatki dokonywane były przy zachowaniu ich celowości, legalności, rze-
telności i oszczędności w gospodarowaniu środkami publicznymi.

4. Przewodniczący Rady przeczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 
dotyczącej wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium, po czym otworzył dyskusję 
na temat udzielenia absolutorium wójtowi.
Wobec braku dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie nad udzieleniem absolutorium 
wójtowi. Radni opowiedzieli się jednogłośnie za udzieleniem absolutorium Pani Annie Bo-
guckiej – Wójtowi Gminy Czyżew – Osada.

5. Przewodniczący Rady przedstawił uchwałę w sprawie absolutorium dla wójta. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Po głosowaniu (o 1335) Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godzinie 1415. 
W obradach nie uczestniczyła Pani Wójt oraz radny Wojtkowski.

Ad. 7.1. Przewodniczący Rady przedstawił treść uchwały i wyjaśnił, iż chodzi w niej o od odcinek 
drogi Rosochate Kościelne – Dąbrowa Wielka -  Dąbrowa Moczydły o długości 320 metrów. 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie - 
13 głosami.

2. Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za niektóre 
świadczenia w przedszkolu prowadzonym przez Gminę Czyżew – Osada. 
Radny Kiełek zaproponował, iż na temat stawek obowiązujących w przedszkolu mogłaby 
wypowiedzieć się jego dyrektor Pani Maria Krystosiak. 
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Pani Dyrektor powiedziała, iż obecnie obowiązujące stawki są za niskie i że zwróciła się do 
Pani Wójt z wnioskiem o ich podniesienie. 
Radna Wojtczuk zapytała Panią Krystosiak czy sprawa zmian w „cenniku” została ustalona 
z rodzicami. Pani Dyrektor odpowiedziała, iż nie. 
Pani Wojtczuk przedstawiła na czym mają polegać zmiany w omawianej uchwale. 
- stała opłata zostaje podniesiona o 15,00 zł (17%) z 85,00 zł na 100,00 zł,
- stawka za wyżywienie całodniowe zostaje podniesiona o 1,00 zł (28%) z 3,50 na 4,50 zł,
- obiady dla pracowników wyceniono na 4,00 zł.
Radna powiedziała, iż Pani dyrektor może się ustosunkować do zaproponowanych przez 
Radę stawek. Pani Krystosiak odpowiedziała, iż nie ma nic przeciwko przedstawionym 
zmianom. 
Przewodniczący Rady dodał, iż stawka opłaty za obiad została ustalona na identycznym po-
ziomie co w szkole podstawowej bądź gimnazjum.
Pani Wojtczuk zwróciła uwagę, iż Pani Wójt wspominała, że niektóre dzieci korzystają jedy-
nie z posiłku w postaci obiadu. 
Przewodniczący Rady odpowiedział, iż w uchwale znajduję się zapis ustalający opłatę za 
obiad dziecka w wysokości 2,50 zł (jest to również stawka równa opłatom ponoszonym 
przez uczniów szkoły podstawowej i gimnazjum). 
Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jedno-
głośnie. 

3. Przewodniczący Rady przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 
Gminy Czyżew - Osada do przedsięwzięcia dotyczącego projektu szkoleniowego dla kadr 
urzędów administracji samorządowej. Wobec braku dyskusji przystąpiono do głosowania. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Na obrady wróciła Pani Wójt.

4. Przewodniczący Rady przedstawił treść zmieniającej uchwały w sprawie wieloletniego pro-
gramu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy. Wobec braku pytań przystąpiono 
do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

5. Przewodniczący Rady przedstawił treść uchwały w sprawie zmiany Planu rozwoju lokalne-
go gminy. Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jedno-
głośnie.

6. Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
rok 2008.
Rady Kiełek zabrał głos w sprawie planowanych inwestycji drogowych. Powiedział, iż nie 
zgadza się z ustaloną kolejnością rozpoczęcia robót. Radny zwrócił uwagę, iż mieszkańcy 
wsi Czyżew Ruś Kolonia mają trzy drogi dojazdowe do wsi, lecz w okresie wiosenno – je-
siennym żadna z tych dróg nie jest przejezdna. Natomiast mieszkańcy kolonii Krzeczkowa 
Bieńk Nowych mają położony asfalt „do ostatniego gospodarza” od strony Dmoch Wypych 
przez Bieńki Stare i Bieńki Nowe. Radny zaproponował, by w pierwszej kolejności została 
zrobiona droga we wsi Dmochy Glinki, następnie w Czyżewie Rusi Koloni a gdy starczy 
pieniędzy zrobić drogę do Dąbrowy Cherubiny. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, iż w powyższej uchwale nie ma zapisu na temat ko-
lejności modernizacji dróg a jedynie wykaz zmian w budżecie. W związku z powyższym za-
proponował by wrócić do tego tematu w interpelacjach radnych.
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Pani Wójt wyjaśniła, iż zmiany w budżecie wynikają przede wszystkim z faktu, iż w dniu 
jutrzejszym tj. 25 kwietnia urząd gminy składa wniosek o dofinansowanie na modernizację 
dróg. Należy w nim określić ile jest udziału naszej gminy a ile może być dofinansowania. W 
chwili uchwalania budżetu nie były jeszcze znane kryteria zgodnie z którymi gmina może 
ubiegać się o dotację i w związku z tym nie było jeszcze wiadomo ile może wynosić dofi-
nansowanie z Unii Europejskiej. Dla naszej gminy może to być dofinansowanie w wysoko-
ści 55%.
Odnośnie drogi w Czyżewie Rusi Kolonii podczas poprzedniej kadencji nie zostały podjęte 
żadne prace w stosunku do tej drogi ani nie została ona wciągnięta do żadnego programu in-
westycyjnego. Pani Wójt powiedziała, iż w pierwszym roku swojego urzędowania wprowa-
dziła tę drogę do realizacji. Została wykonana na nią dokumentacja, która wymagała wielu 
uzgodnień z PKP a także przygotowania terenu pod drogę od mieszkańców gminy, gdyż pla-
nowana droga musi wchodzić w tereny prywatne. 
To wszystko robiono po to, by realizować tę inwestycję w trosce o mieszkańców w najbliż-
szym możliwym czasie. 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jedno-
głośnie.

Ad.8.

1. Radna Irena Wojtczuk zwróciła się z wnioskiem o wymianę desek na mostku łączącym 
ul. Kościelną z ul. Zarzecze. Obecnie leżący podkład jest spróchniały i grozi wypadkiem.

2. Sołtys wsi Czyżew Ruś Wieś Pan Andrzej Góralczyk wraz z Panią radną Wojtczuk poruszyli 
sprawę problemów z dojazdem do wsi. Powiedział, iż podczas obfitszych opadów deszczu 
zalewana jest kładka łącząca dwie części wsi, co znacznie utrudnia komunikację. 

3. Jako kolejny głos zabrał Pan Skowroński. Radny powiedział, iż całą poprzednią kadencję 
wnioskował o remont drogi do Czyżewa Rusi Kolonii w pierwszej kolejności, ale droga ta 
była pomijana. Fakt ten można sprawdzić w protokołach z Sesji Rady Gminy.
Pani Wójt powiedziała, iż we wcześniejszej swojej wypowiedzi mówiła, że droga ta nie była 
dotychczas ujęta w żadnym programie inwestycyjnym. To ona z obecną Radą rozpoczęła jej 
realizację. 

4. Radny Jarosław Kiełek poruszył kilka spraw:

1. Zapytał o możliwość wydzielenia oddzielnego pomieszczenia (np. w wyznaczonym dniu 
na kilka godzin) dla Pana Kryńskiego jako Pełnomocnika Wójta ds. rozwiązywania pro-
blemów alkoholowych. Jest to niezbędne do zachowania minimum dyskrecji i większej 
swobody osób zwracających się do Pana Kryńskiego ze swoimi problemami. Interesanci 
krępują się mówić przy osobach postronnych. 
Pani Wójt odpowiedziała, iż w chwili obecnej nie ma możliwości wygospodarowania 
oddzielnego lokalu dla Pana Kryńskiego. Niedawno przy Szkole Podstawowej w Czyże-
wie powstało Centrum Pomocy Rodzinie, w którym pracują osoby wykwalifikowane do 
udzielania porad. Pan Kryński prowadzi „sprawy alkoholowe” w taki sposób jak to się 
odbywało dotychczas.
Pan Kiełek powiedział, iż nie chodzi mu o wydzielenie na stałe dla Pana Kryńskiego od-
dzielnego gabinetu, lecz o wygospodarowanie wolnego pokoju na 2-3 godziny tygodnio-
wo, gdzie mógłby porozmawiać z interesantami. 
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Pani Wójt odpowiedziała, iż w chwili obecnej nie ma takiej możliwości. Wcześniej w 
pokoju w którym pracuje Pan Kryński pracowały jeszcze dwie osoby, obecnie Pan Kryń-
ski dzieli pokój tylko z jednym pracownikiem. Jest to duże pomieszczenie i według Pani 
Wójt panują w nim dobre warunki do rozmowy.

2. Radny Spytał czy są w tym roku planowane jakieś prace interwencyjne dla bezrobot-
nych?
Pani Wójt odpowiedziała, iż w celu odciążenia budżetu gminy, urząd przez cały rok za-
trudnia kilka osób w ramach prac interwencyjnych. Osoby te pracują m.in. w GCI, se-
kretariacie oraz w poszczególnych pokojach i różnych jednostkach organizacyjnych. 
Pani Wójt powiedziała, iż korzysta z tej formy zatrudnienia jeśli tylko jest taka możli-
wość i zgoda Urzędu Pracy.

3. W imieniu właścicieli sklepów, Pan Kiełek zadał pytanie dlaczego pracownicy Urzędu 
Gminy w ramach bonów świątecznych mogli robić zakupy tylko w trzech sklepach: „Le-
wiatan”, „Pantera” i „Netter”?
Pani Wójt odpowiedziała, iż nie jest to prawdą. Pracownicy mogli realizować swoje 
bony również w sklepach przemysłowych. Wyznaczone sklepy zaproponowali sami pra-
cownicy. Jeśli Pan Kiełek chciałby się dowiedzieć więcej na powyższy temat, Pani Wójt 
może udostępnić listę wyznaczonych placówek handlowych. 

5. Pan Włostowski zwrócił się z pytaniem do Radnego Skowrońskiego, czy członkowie Komi-
sji ds. rozwiązywania problemów alkoholowych pobierają jakieś diety za udział w posiedze-
niu, a jeśli tak to w jakiej kwocie?
Radny Skowroński powiedział, iż początkowo miały być wypłacane diety, lecz komisja z 
nich zrezygnowała. Uchwała w tej sprawie została wysłana bo Białegostoku i tam stwier-
dzono, że diety muszą być wypłacane. Wysokość wypłacanej diety wynosi 60 zł brutto za 
każde posiedzenie komisji. 

Ad.9.

Jako pierwszy głos zabrał Pan Zalewski – mieszkaniec Gminy Czyżew - Osada, który zwrócił się z 
pytaniem do Pani Wójt. Powiedział, iż na 2007 było zaplanowane opracowanie planu budowy zale-
wu w Czyżewie na rzece Brok. Zapytał, czy został już opracowany plan, ewentualnie na jakim eta-
pie znajdują się prace.
Pani Wójt odpowiedziała, iż w 2007 roku gmina rozpoczęła pracę w tym temacie. Obecnie wykony-
wane są podkłady geodezyjne i wstępna koncepcja zagospodarowania tego terenu. Są to bardzo cza-
sochłonne i kosztowne prace. Dla porównania plan zagospodarowania bulwarów w Łomży koszto-
wał ponad 1 mln zł. Pani Wójt zleciła przygotowanie bardzo ogólnej koncepcji za kilkanaście tysię-
cy zł. Zlecenie opracowania szczegółowej koncepcji przez specjalistyczną firmę pochłonęłoby kil-
kaset tys. zł. W chwili obecnej małymi krokami inwestycja posuwana jest do przodu.

Pan Zalewski zapytał z czyjej inicjatywy powstał plan budowy zalewu.
Pani Wójt odpowiedziała, iż jest to zawarte w Planie Zagospodarowania Przestrzennego oraz po-
mysł ten był zgłaszany przez mieszkańców i radnych naszej gminy. Nie została jeszcze rozpoczęta 
budowa i nie ponosimy w związku z powyższym jakiś wysokich kosztów. W chwili obecnej robio-
na jest wstępna koncepcja, która pozwoli zorientować gdzie dokładnie miałby być ten zalew umiej-
scowiony, jakie tereny miały by być zajęte oraz jakie były by koszty jego budowy. Dopiero po tym 
wstępnym rozeznaniu można będzie zdecydować czy będziemy realizować tę inwestycję czy też 
nie. 
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Pan Zalewski zapytał czy w tym roku zostały zabezpieczone jakieś środki na ten cel.
Pani Wójt odpowiedziała, iż jakieś fundusze zostały zabezpieczone w budżecie gminy w ramach za-
gospodarowania terenów sportowo – rekreacyjnych. Jeśli będzie uruchomiony jakiś konkurs na do-
finansowanie tego typu przedsięwzięć, urząd będzie składał wniosek i starał się o pozyskanie dodat-
kowych środków. 

Ad.10. Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w 
XV Sesji Rady Gminy i zamknął obrady.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała : 

             Podinspektor                                                            Przewodniczący Rady Gminy

     Wioletta Kiełczewska                                                                   Jerzy  Sienicki 
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